
 
Številka: 031-3/2022 

      Datum: 29. 3. 2022 
 

Zapisnik 
6. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 29. 3. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL 
FFA, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ,  UL FU, prof. dr. Nataša POKLAR 
ULRIH, UL BF, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, doc. dr. Lijana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mojca 
SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška 
STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, 
prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, UL AG, 
izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, izr. prof. dr. Janez 
VOGRINC, UL PEF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Jaka ROTMAN 
PRIMEC, UL FFA, Anžej Tomaž HVALA, UL EF, Tanja KOBAL, UL BF, Rok KOFOL, UL FDV, 
Luka MIHALIČ, UL FU, NEJC DONAVAL, UL FŠ  - (33 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: Matevž KOPAČ, UL FMF. 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, prof. mag. Matjaž 
Drevenšek– prorektorji UL; izr. prof. dr. Marko Kambič, nam. pred. Statutarne komisije, prof. dr. Tamara 
Pavasović Trošt, članica KERL UL, prof. dr. Polona Jamnik, predsednica KDŠ, prof. dr. Mateja 
Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik 
UO UL; Nejc Donaval - predsednik ŠS UL;  prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica Doktorske šole,  Janez 
Bešter - predstojnik Digitalne UL, Matevž Rudolf – predstojnik Založbe UL, mag. Kristina Plavšak Krajnc 
- pomočnica rektorja za vodenje kabineta rektorja, mag. Bernarda Golob Hribar – svetovalka rektorja, 
Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka Golobič, Teja Velkavrh – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Maša Hiti, Rebeka Lesjak, Katja Cerar, Polonca Miklavc Valenčič, Katarina Ivec, Petra 
Pongrac, Danijela Kotnik, dr. Tomaž Deželan, – rektorat UL; Aljaž Gaber, sindikat. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Pred začetkom seje Senata UL je dr. Anna Dragoš, raziskovalka na Biotehniški fakulteti, predstavila svoj 
projekt PHAGECONTROL, ki ga je prijavila na panel za okoljsko biologijo, ekologijo in evolucijo (LS8) 
evropskega raziskovalnega sveta (ERC), kjer so njen projekt, izmed več kot 150 prejetih projektnih 
predlogov, izbrali za financiranje. 
 
Dr. Anna Dragoš je ne le prepričala evalvacijski panel za financiranje projekta PHAGECONTROL – 
»The evolution of host manipulation by bacteriophage«, ampak so ji odobrili tudi dodatna sredstva za 
nakup večje raziskovalne opreme - visokohitrostnega konfokalnega mikroskopa. To je prvi ERC projekt 
s področja ved o življenju v Sloveniji, ki ga bo vodila raziskovalka. 
 
Z novo pridobljenim projektom je Univerza v Ljubljani kot gostiteljska institucija pridobila že šesti 
raziskovalni projekt ERC.  
 
Člani Senata UL so dr. Anni Dragoš čestitali. 
 
 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  

1.  Določitev dnevnega reda 6. seje Senata UL  

2.  Potrditev zapisnika 5. seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja   

4.  Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti UL 2021 (rektor, prorektorji, glavni tajnik UL)  

5.  Spremembe Statuta UL (izr. prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika komisije): 

- Sprememba 56. in sprememba 133. člena Statuta UL 

 

6.  Poslovniki delovnih teles Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

- Poslovnik Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL 

- Poslovnik o delu Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi 

 

7.  Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

8.  Imenovanje članov Strokovnega sveta Centra UL za uporabo informacijsko komunikacijske 
tehnologije v pedagoškem procesu – Digitalne UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor UL) 

 

9.  Sprememba Pravilnika o izogibanju nasprotjem interesov in pogojih za opravljanje dela izven 
UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor UL) 

 

10.  Spremembe Pravil za obravnavo vlog Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z 
ljudmi (prof. dr. Tamara Pavasović Trošt, članica komisije) 

 

11.  Pravilnik o postopkih za izbiro in financiranju mladih raziskovalk/raziskovalcev in imenovanje 
komisije za izbor mentoric/mentorjev in spremljanje mladih raziskovalk/raziskovalcev (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

12.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije)  

13.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  

14.  Poročilo Habilitacijske komisije in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

 

15.  Razno  



Senat UL sprejme predlagani dnevni red 6. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 5. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Dopolnitve in spremembe Programa dela UL za leto 2022 
 
Rektor in glavni tajnik UL sta podala krajše poročilo kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3.1.:  
Senat UL potrjuje dopolnitve in spremembe Programa dela UL za leto 2022, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Izvedba informativnih dnevov 3. stopnje 
 
Na 4. seji Senata UL, dne 18. 1. 2022, je bil sprejet naslednji sklep: 
»SKLEP št. 3.2.: 
Senat UL potrjuje, da se letošnji informativni dnevni na Univerzi v Ljubljani, glede na trenutne 
epidemiološke razmere, izvedejo na daljavo.  
Sklep je bil soglasno sprejet.« 
 
Zaradi sproščanja epidemioloških ukrepov, je rektor dal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 3.2.: 
Senat UL se glede na trenutne epidemiološke razmere in v skladu z Odlokom o začasnih ukrepih za 
preprečevanje in obvladovanje okužb z nalezljivo boleznijo COVID-19 strinja, da se informativni dnevi 
na 3. stopnji izvedejo ob upoštevanju veljavnih ukrepov v živo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

III. Poročilo rektorja 
 
Rektor je podal informacije o sprejetih aktivnostih v zvezi z ukrajinsko krizo. Vlada RS je v četrtek, 24. 3. 
2022  sprejela Uredbo o načinu zagotavljanja pravic osebam z začasno zaščito, ki podrobneje določa 
zagotavljanje pravic osebam z začasno zaščito in prosilcem za začasno zaščito, med drugim tudi za 
področja vgoje in izobraževanja. O vpisu oseb z začasno zaščito, ki formalne izobrazbe ne morejo 
dokazati z dokumenti, v visokošolske študijske programe odloči visokošolski zavod. Tudi tu se lahko 
oseba z začasno zaščito ne glede na določbe pravilnika, ki ureja razpis za vpis in izvedbo vpisa v visokem 
šolstvu, vpiše v študijske programe tudi med študijskim letom, če ima visokošolski zavod razpoložljiva 
mesta. Navedeno sicer za to šolsko leto ni relevantno, ker smo že skoraj pri koncu študijskega leta. Zaradi 
vpisa oseb z začasno zaščito visokošolski zavodi lahko razpišejo dodatno število vpisnih mest . 
Podrobnejše pogoje v zvezi s številom prostih vpisnih mest visokošolski zavodi določijo z razpisom za 
vpis v skladu z zakonom, ki ureja visoko šolstvo. Glede tega bodo članice prejele dopis, s prošnjo, da 
sporočijo koliko dodatnih prostih vpisnih mest bi lahko zagotovili na posameznih programih. Rektor je 
tudi opozoril, da zaenkrat ni bilo odobrenih nobenih dodatnih sredstev za izvajanje pouka s povečanim 
številom študentov. 
 



Rektor je prisotne obvestil tudi o tem kaj se dogaja v visokošolskem in znanstvenem prostoru v Sloveniji: 
- Državni zbor RS je sprejel zakon o Pomurski akademsko-znanstveni uniji, ki predvideva 

preoblikovanje združenja Pomurska akademsko znanstvena unija v subjekt javnega prava s 
financiranjem iz proračuna.  

- Vlada RS je sprejela Sklep o ustanovitvi javnega raziskovalnega zavoda Rudolfovo - Znanstveno 
in tehnološko središče Novo mesto  (JRZ Rudolfovo) in ga objavila v Uradnem listu Republike 
Slovenije. Gre za ustanovitev novega javnega raziskovalnega zavoda, prvega v Jugovzhodni 
Sloveniji. Vsem ostalim javnim raziskovalnim zavodom bodo na račun financiranja tega novega 
zavoda predvidoma zmanjšali sredstva, saj naj bi se sredstva za delovanje JRZ Rudolfovo 
zagotovila s prerazporeditvijo sredstev znotraj MIZŠ.  

- v Novem mestu naj bi se iz zasebne v javno preoblikoval še en visokošolski zavod - fakulteta za 
industrijski inženiring. Poslanci bodo o njeni priključitvi na proračunska sredstva odločali na 
četrtkovi izredni seji Državnega zbora RS.  

 
Rektor je prisotne obvestil, da bo 6. aprila 2022 organiziran shod za znanost kot protest proti 
netransparentnemu razdeljevanju sredstev za visokošolstvo in znanost in prisotne pozval, da se v čim 
večjem številu udeležijo shoda za znanost.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je izrazila strinjanje s skupno izjavo Rektorske konference RS in KOSRIS, ki je 
bila objavljena dne 25. 3. 2022, in sicer v zvezi z ustanovitvijo novega javno raziskovalnega zavoda (JRZ) 
Rudolfovo. 
 
Rektor je nadaljeval, da smo prejeli prošnjo za imenovanje članov v ERC Scientific Council. Članice imajo 
rok za pošiljanje predlogov do torka 5. 4. 2022. 
 
Rektor je prisotne na koncu obvestil še o EUTOPIA WEEK, ki bo organiziran v Ljubljani, in sicer od 
21. 11.1 2022 do 25. 11. 2022. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 

 
Ad 4.) Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti UL 2021 (rektor, prorektorji, glavni tajnik UL) 
 
Rektor je predlagal, da  poročila ne bi predstavljali posebej, ker vsa vsebina izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo in so si ga senatorji lahko podrobno pogledali. 
 
Prof. dr. Marko Topič je prosil, če bi na članice lahko posredovali pdf dokument. 
Rektor je odgovoril, da bodo poslali. 
 
Člani senata so predlagali še, da naj se na strani 142 priloži poleg še povezave do letnih poročil članic.  
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je povedala, da manjka informacija glede implementacije APIS na članicah iz 
leta 2021. Nadaljevala je, da je tudi pri poglavju zagotavljanje informacijske varnosti navedeno zgolj za 
leto 2020, leto 2021 pa je očitno izpuščeno.  
 
Prof. dr. Marko Topič je predlagal še, da se doda mnenje članic glede APIS. 
 
Rektor je odgovoril, da bodo pripombe upoštevali. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 



 
SKLEP št. 4.: 
Senat UL sprejme Poslovno poročilo s poročilom o kakovosti Univerze v Ljubljani 2021, in sicer z 
dopolnitvami iz razprave. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Spremembe Statuta UL (izr. prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika komisije)  
 
SPREMEMBA 56. ČLENA STATUTA UL (Habilitacijska komisija UL) IN SPREMEMBA 133. 
ČLENA STATUTA UL (Repozitorij) 
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da je Senat UL obrazložen predlog spremembe obeh členov že 

prejel in predlagana sprememba je bila obravnavana in potrjena na 4. seji Senata UL z dne 18. 1. 2022, 

hkrati pa je Senat UL tudi določil rok za posredovanje amandmajev, in sicer do 9. 2. 2022. Na predlagani 

spremembi Statuta UL nismo prejeli nobenih amandmajev.  

 
Statutarna komisija se je s spremembo Statuta UL strinjala na svoji 3. seji, dne 15. 3. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5.: 
Senat UL sprejme spremembo 56. in spremembo 133. člena Statutu UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 
56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 
159/21, 162/21, 163/21 - popr., 202/2021) v skladu s predlogom Statutarne komisije Univerze v Ljubljani 
z dne 15. 3. 2022, ki je priloga tega sklepa. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Poslovniki delovnih teles Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Poslovnik Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL 
Poslovnik vsebuje naslednje: 

- sprememba števila dni glede pošiljanja vabila članom Komisije in potrjevanja zapisnika;  
- dodan je člen glede videokonferenčne izvedbe seje; 
- po zgledu poslovnika Statutarne komisije UL dodan člen, ki omogoča vpogled v zapisnike sej 

komisije zainteresiranim članom Senata UL, članom delovnih teles Senata UL, dekanom članic 
UL in vodstvu UL. 

 
II. Poslovnik o delu Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi: 

Komisiji UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi, so se v novem mandatu 2021-2025 
pridružili člani s področja naravoslovja, tehnike in medicine. Z interdisciplinarnostjo komisije je po novem 
smiselna možnost oblikovanja delovnih skupin znotraj komisije. Za ta namen je potrebna dopolnitev 
dokumenta Poslovnik o delu KERL UL, ki bi omogočal imenovanje delovnih skupin. 
Komisija UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi (KERL UL) je na 1. redni seji dne 2.3.2022 
obravnavala predlog sprememb v dokumentu Poslovnik o delu KERL UL in jih soglasno sprejela.  
 
Dokument vsebuje naslednje spremembe: 

- V Poslovniku o delu za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki 
vključujejo delo z ljudmi (KERL UL) se dopolni 7. člen, tako da se po novem v prvem odstavku 
glasi: 



»Komisija lahko za posebne naloge imenuje izmed svojih članov delovno skupino, ki jo vodi eden 
od članov. Delavni skupini se po potrebi lahko pridružijo dodatno imenovani člani. Delovna 
skupina je odgovorna predsedniku komisije.« 

- V Poslovniku o delu za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki 
vključujejo delo z ljudmi (KERL UL) se doda 17. člen, tako da se po novem glasi: 
»Skrbnik Komisije omogoči vpogled v zapisnike sej Komisije zainteresiranim članom Senata UL, 
članom delovnih teles Senata UL, dekanom članic UL in vodstvu UL.« 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednja dva sklepa: 
 
SKLEP št. 6.1.: 
Senat UL sprejme Poslovnik Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje UL, kot sledi iz 
priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.2.: 
Senat UL sprejme Poslovnik o delu Komisije UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi, kot 
sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Rektr je povedal, da je dne 21.12.2021 Senat UL obravnaval dopolnitve Pravilnika o delovni in pedagoški 
obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev Univerze v Ljubljani (v nadaljevanju: Pravilnik) ter sprejel 
čistopis Pravilnika. Skladno s končnimi določbami, morajo članice svoje pravilnike uskladiti z določbami 
Pravilnika ter jih predložiti rektorju v potrditev do 1.3.2022. 
 
Pravilniki članic, kjer je potrebno zahtevano dokumentacijo še priložiti, bodo poslani Senatu UL v 
obravnavo, ko prejmemo popolno dokumentacijo.  
 
Rektor je predlagal, da se glasovanje o pravilniku UL FSD prestavi na naslednjo sejo Senata UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 7.1.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev UL FFA. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.2.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o vrednotenju pedagoškega dela visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev Fakultete za računalništvo in informatiko Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.3.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev Medicinske fakultete Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



SKLEP št. 7.4.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev Zdravstvene fakultete Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.5.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev na Fakulteti za arhitekturo Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.6.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev Akademije za gledališče, radio, film in televizije Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Imenovanje članov Strokovnega sveta Centra UL za uporabo informacijsko 
komunikacijske tehnologije v pedagoškem procesu – Digitalne UL (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor)  
 
Rektor je povedal, da je Senat UL na seji 24. 3. 2020 sprejel sklep o ustanovitvi centra Univerze v Ljubljani 
za uporabo informacijsko komunikacijske tehnologije v pedagoškem procesu (Digitalna UL). Senat UL je 
na seji 15. 2. 2022 sprejel spremembo sklepa o ustanovitvi centra Digitalna UL ter s tem omogočil tudi 
razširitev sestave strokovnega sveta z dvema prorektorjema. Skladno z navedenim dajemo v sprejem sklep, 
s katerim se bo razširila sestava strokovnega sveta. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8: 
Senat UL sprejme dopolnitev Sklepa št. 3.2. z dne 26. 5. 2020, s katerim je imenoval člane Strokovnega 
sveta Centra UL za uporabo informacijsko komunikacijske tehnologije v pedagoškem procesu, tako da se 
članstvo dopolni s še dvema članoma, in sicer prof. dr. Ksenijo Vidmar Horvat, prorektorico UL, in prof. 
dr. Boštjanom Markolijem, prorektorjem UL. Strokovni svet Centra UL za uporabo informacijsko 
komunikacijske tehnologije v pedagoškem procesu skladno z navedenim sestavlja sedem članov, in sicer:  

- prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica UL, 
- prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor UL, 
- prof. dr. Marko Bajec, UL FRI,  

- prof. dr. Tomaž Turk, UL EF,  

- prof. dr. Vesna Ferk Savec, UL PEF,  

- doc. dr. Mitja Dečman, UL FU,  

- izr. prof. dr. Marko Radovan, UL FF.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Sprememba Pravilnika o izogibanju nasprotjem interesov in pogojih za opravljanje dela 
izven Univerze v Ljubljani (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da gradivo vsebuje predlog dveh sprememb Pravilnika o izogibanju nasprotjem 
interesov in pogojih za opravljanje dela izven Univerze v Ljubljani, in sicer: 

- V prvem odstavku 7. člena je na začetku dodano besedilo »lahko preko obsega pogodbe o zaposlitvi z 
UL« (to besedilo je navedeno že v imenu člena in ga zaradi boljšega razumevanja dodajamo v 
samo besedilo člena), 



- V prvem odstavku 7. člena je v prvi alineji dodano besedilo »in sicer prek avtorskih ali podjemnih 
pogodb« (do zdaj smo sklepali pogodbe z zaposlenimi na UL na dveh podlagah, in sicer prek 
pogodb civilnega prava ali prek pogodb o sodelovanju z s.p. zaposlenih. ZViS v 63. členu 
predvideva zgolj sklepanje pogodb civilnega prava, ne pa tudi pogodb z s.p. zaposlenih, zato 
analogno s 63. členom ZViS  predlagamo to spremembo za vse zaposlene, ne glede na to, v katero 
plačno skupino sodijo), 

- V prehodne in končne določbe je na koncu dodano besedilo »Z dnem uveljavitve tega Pravilnika delavci 
UL, ki opravljajo delo preko obsega pogodbe o zaposlitvi na UL na podlagi prve alineje prvega odstavka 7. člena, 
ne morejo tega dela več opravljati prek svojega s.p. Rektor vse, že sklenjene pogodbe za opravljanje tega dela prek 
s.p. zaposlenih, ki so v veljavi na dan uveljavitve sprememb tega Pravilnika, prekine ob upoštevanju odpovednih 
rokov iz pogodb.« (v trenutku uveljavitve te spremembe bo v veljavi tudi nekaj predhodno sklenjenih 
pogodb z s.p. zaposlenih in s to prehodno določbo bi vsa razmerja lahko uredili). 

 
Statutarna komisija UL se je s spremembo pravilnika strinjala na svoji 3. seji, dne 15. 3. 2022. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je poudarila, da že zdaj ne bi smeli opravljati pedagoškega dela preko s.p.-ja.  
 
Aljaž Gaber je vprašal kaj se bo zgodilo z obstoječimi pogodbami. Rektor je odgovoril, da se bodo 
prekinila sodelovanja preko s.p. in v primeru izkazanih potreb po delu, se bodo sklenile podjemne ali 
avtorske pogodbe.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9: 
Senat UL sprejme spremembo Pravilnika o izogibanju nasprotjem interesov in pogojih za opravljanje dela 
izven Univerze v Ljubljani, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10.) Spremembe Pravil za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, 
ki vključujejo delo z ljudmi (prof. dr. Tamara Pavasović Trošt, članica komisije) 
 
Prof. dr. Tamara Pavasović Trošt  je povedala, da od 23.10.2018 na Univerzi v Ljubljani deluje senatna 
Komisija za etiko v raziskavah, ki vključujejo ljudi - KERL UL, katere glavni namen je etična presoja 
raziskav, v katerih kot raziskovalci sodelujejo študentje ali zaposleni na UL, in ki jih je treba opraviti na 
univerzitetnem nivoju zaradi interdisciplinarnosti raziskav ali ker izvajalci teh raziskav prihajajo s članic, 
kjer takšna komisija ne obstaja. 
Povedala je, da na UL nimamo vzpostavljenih internih pravil, v skladu s katerimi bi bila presoja s strani te 
komisije obvezna in potrebna za vse tovrstne raziskave. Komisija je bila ustanovljena za primere, ko 
takšno presojo npr. zahteva zunanji financer. Ob ustanovitvi te komisije ni bilo predvideno, da bi ta 
senatna komisija presojala tudi zaključna dela študentov I. in II. stopnje, saj glede na interna pravila UL 
takšna presoja ni obvezna za zaključna dela teh študentov. Za zaključna dela študentov I. in II. stopnje je 
mentor odgovoren za presojo, ali delo samo oz. aktivnosti v okviru tega dela ustrezno naslavljajo tudi 
področje sodelovanja z ljudmi. Pri tem si lahko mentorji pomagajo s Smernicami etičnega ravnanja pri 
raziskovalnem delu z ljudmi (povezava) ter vsemi gradivi KERL UL (povezava). V primeru, da posamezna 
članica želi, da zaključna dela njihovih študentov I. in II. stopnje presoja tovrstna komisija, predlagamo, 
da članica po vzoru nekaterih drugih članic vzpostavi svojo komisijo. Hkrati je še vedno možno, po 
ustaljeni praksi, da članice vloge za presojo zaključnih del študentov pošljejo v pregled drugi članici, ki 
ima vzpostavljeno tovrstno komisijo (npr. praksa UL AG, da pošlje vloge v pregled komisiji na UL FF). 
 



Komisija UL za etiko v raziskavah, ki vključujejo delo z ljudmi (KERL UL) je na 1. redni seji dne 2.3.2022 
obravnavala predlog sprememb Pravil za obravnavo vlog KERL UL in jih soglasno sprejela. Spremenjen 
dokument vsebuje natančnejšo opredelitev upravičenih vlagateljev za obravnavo vlog.  
 
Dokument vsebuje naslednje spremembe: 

- V Pravilih za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo 
delo z ljudmi (KERL UL) se spremeni tretji odstavek 1. člena, tako da se po novem glasi: 
»Komisija odloča o vlogah za presojo etične ustreznosti raziskav, ki potekajo v okviru UL oziroma 
v katerih sodelujejo kot raziskovalci študenti tretje stopnje ali zaposleni na UL, ki vključujejo delo 
z ljudmi in jih je treba opraviti na univerzitetnem nivoju zaradi multidisciplinarnosti raziskave ali 
zato, ker izvajalci raziskave prihajajo s članice, kjer takšna komisija ne obstaja.« 

- V Pravilih za obravnavo vlog Komisije Univerze v Ljubljani za etiko v raziskavah, ki vključujejo 
delo z ljudmi (KERL UL) se spremeni 9. člen, tako da se po novem glasi: 
»Vlogo vlagatelj odda v elektronski obliki po navodilih, podanih na spletni strani komisije. V 
primeru, da raziskava poteka v širši projektni skupini z več raziskovalci, vlogo vlagatelj odda v 
soglasju z odgovornim raziskovalcem in projektno skupino. V primeru študentskih raziskav v 
okviru študija tretje stopnje vlogo odda študent v soglasju z mentorjem, ki ga ob elektronski oddaji 
vloge umesti med prejemnike vloge.« 

 
Statutarna komisija se je na 3. redni seji, dne 15. 3. 2022, strinjala s predlogom sprememb Pravil za 
obravnavo vlog KERL UL.  
 
Ker se je glede te teme odprla širša razprava v zvezi s pristojnostmi različnih komisij na ravni UL in 
državni ravni (področje medicine), je rektor predlagal, da se obravnava točke umakne oz. prestavi na eno 
izmed naslednjih sej, v vmesnem času pa se oblikuje delovna skupina, ki preveri ustreznost zapisa, še 
posebej v luči obravnav zaključnih del 1. in 2. stopnje študentov UL ZF. Prisotni člani Senata UL so se s 
tem strinjali. 
 
Ad 11.) Pravilnik o postopkih za izbiro in financiranju mladih raziskovalk/raziskovalcev in 
imenovanje komisije za izbor mentoric/mentorjev in spremljanje mladih raziskovalk / 
raziskovalcev (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Predlog besedila Pravilnika o izboru in financiranju mladih raziskovalk in 
raziskovalcev 

V skladu z Zakonom o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti je bil pripravljen predlog 
Pravilnika o izboru in financiranju mladih raziskovalk in raziskovalcev, ki opredeljuje imenovanje in naloge 
strokovne komisije za vodenje postopkov za financiranje mladih raziskovalcev, pogoje za mentorje mladih 
raziskovalcev in za kandidate za mlade raziskovalce, izbirni postopek mladih raziskovalcev ter njihovo 
financiranje.   
Pravilnik poleg postopkov za izbiro mladih raziskovalcev ureja tudi financiranje že zaposlenih mladih 
raziskovalcev, za katere se v skladu s četrtim odstavkom 101. člena ZZrID prav tako uporabljajo določbe 
tega zakona. 
Pravilnik je bil obravnavan na sejah kolegija dekanov, KRRD UL, KDrŠ UL, na sestanku prodekanov za 
znanstvenoraziskovalno delo in skrbnikov doktorskih študijskih programov, Statutarni komisiji UL in 
Komisiji UO UL za sistem financiranja.  
 
Rektor je povedal, da so bili v besedilu upoštevani tudi amandmaji UL FE, ki smo jih prejeli 26. 3. 2022 
tako, da se na današnji seji obravnava besedilo pravilnika s temi amandmaji.  
 



Prof. dr. Tomaž Košir je predlagal, da se zniža delež zaposlitve mentorjev, in sicer na 20%.  Povedal je, 
da veliko sodelujejo z IJS in jim taka določba predstavlja težavo. Dodal je, da naj se v pravilniku navede, 
da lahko članica sama določi procent zaposlitve.  
 
Prof. dr. Marko Topič se je zahvalil, da je bil amandma UL FE že vključen v besedilo pravilnika. Strinja 
se, da se tudi amandmaji UL FS sprejmejo (možnost prenosov mentorstev – dopolnitev 3. člena). Glede 
kvote treh mladih raziskovalcev, kot maksimalna kvota, je povedal, da se strinja s tem. Kar se tiče 
amandmaja UL FMF (glede deleža zaposlitve mentorjev) je dodal, da v kolikor imajo članice s tem 
probleme, naj se to prepusti članicam, s priporočilom, da se priporoča vsaj 50% zaposlitev na univerzi. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je mnenja, da mora biti mentor zaposlen na naši univerzi vsaj v takšnem 
odstotku, da lahko sodeluje pri volitvah rektorja/dekana. Hkrati je predlagala, da naj se spremeni člen 
glede morebitnega vračanja sredstev, in sicer da se lahko članica drugače odloči, v kolikor ima za to 
razpoložljiva sredstva.  
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je predlagal, da se spremeni terminologijo »uravnoteženost spolov« v npr. 
»priporočilo sorazmerne zastopanosti spolov«. Hkrati je predlagal, da se spremeni število mentorstev, in 
sicer na 3.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da so jo na članici opozorili, da ne bodo mogli v tako 
kratkem času zagotoviti izvolitve v naziv. Rektor je odgovoril, da je to zahteva zakona in da smo ravno 
zaradi kratkih rokov opredelili enostavnejši postopek.  
Dodala je še, da bi na članici želeli imeti drugačen način imenovanja komisije. 
 
prof. dr. Urška Stankovič Elesini  je postavila vprašanje glede 7. člena, in sicer ali v primeru, da ostanejo 
prosta mesta za mlade raziskovalce, lahko univerza razpis ponovi. Ali se razpis ponovi v isti vedi, ali za 
druge? Rektor je odgovoril, da se razpis ponovi znotraj članice.  
 
Rektor je dal na glasovanje posamezne amandmaje, in sicer: 

 

- Dopolnitev drugega odstavka 3. člena, ki se po novem glasi:  

»Članice na podlagi poziva pozovejo vodje raziskovalnih programov, da sporočijo predloge kandidatov 

za mentorje, pri čemer tudi skrbi za sorazmerno zastopanost spolov. Članica s tremi ali več dodeljenimi 

mesti za mlade raziskovalce mora predlagati četrtino mlajših mentorjev.  Članica lahko najpozneje do 30. 

junija tekočega leta, v katerem je bilo dodeljeno mentorsko mesto, predlaga prenos dodeljenih mentorskih 

mest med raziskovalnimi programi v okviru članice (upoštevaje bonuse in maluse).« 

Amandma je bil soglasno sprejet. 

 

- Dopolnitev prvega odstavka 4. člena, ki se po novem glasi:  

»Pogoji za mentorja mlademu raziskovalcu so:  

- mora biti zaposlen vsaj v obsegu 50 odstotkov polnega delovnega časa na članici, na kateri bo mladi 

raziskovalec zaposlen, izjemoma pa lahko tudi manj, če bo utemeljen predlog članice potrdil Senat UL,  

- je član raziskovalnega programa na članici, na kateri bo mladi raziskovalec zaposlen, 

- izpolnjuje pogoje za mentorja na doktorskem študiju UL,  

- od njegovega zagovora doktorata so minila najmanj štiri leta (upošteva se leto zagovora).« 

Amandma je bil sprejet z enim vzdržanim glasom. 

 



- Dopolnitev drugega odstavka 4. člena, ki se po novem glasi: 

»Z namenom zagotavljanja kakovosti mentor ne sme usposabljati več kot treh mladih raziskovalcev hkrati. 

V kvoto mladih raziskovalcev se štejejo vsi mladi raziskovalci, tudi tisti, ki jim status mladega raziskovalca 

miruje zaradi dopusta iz naslova zavarovanja za starševsko varstvo ali zaradi dalj časa trajajoče bolezni.«  

Amandma je bil sprejet (13 ZA, 6 PROTI, 4 VZDRŽANI) 

 

- Dopolnitev četrtega odstavka 4. člena, ki se po novem glasi: 

»Če je mlajši mentor od zaključka študijskega programa druge stopnje izkoristil dopust iz naslova 

zavarovanja za starševsko varstvo v trajanju najmanj šest mesecev za posameznega otroka, se čas po letu 

zagovora prvega doktorata oziroma čas po zaključenem študijskem programu druge stopnje podaljša za 

eno leto. Enako velja tudi v primeru odsotnosti zaradi dalj časa trajajoče bolezni v trajanju najmanj šest 

mesecev.« 

Amandma je bil soglasno sprejet. 

 

- Dopolnitev prvega odstavka 6. člena, ki se po novem glasi: 

»Pogoji za izbor kandidata za mladega raziskovalca: 

- še nima zaključenega doktorata znanosti oz. pridobljenega znanstvenega naslova doktor/doktorica 

znanosti; 

- še ni bil zaposlen kot mladi raziskovalec; 

- od leta zaključka študijskega programa druge stopnje oziroma študijskega programa, s katerim 

izpolnjuje pogoje za vpis v doktorski študijski program, niso minila več kot 4 leta.  

Če je kandidat za mladega raziskovalca izkoristil dopust iz naslova zavarovanja za starševsko varstvo v 

trajanju najmanj šestih mesecev za posameznega otroka v času od zaključka študijskega programa druge 

stopnje oziroma študijskega programa, s katerim izpolnjuje pogoje za vpis v doktorski študijski 

program, se ta čas temu ustrezno podaljša, in sicer za eno leto. Enako velja tudi v primeru odsotnosti 

zaradi dalj časa trajajoče bolezni v trajanju skupno najmanj šest mesecev.« 

Amandma je bil soglasno sprejet. 

 

- Dopolnitev tretjega in četrtega odstavka 16. člena, ki se po novem glasi: 

»Mlademu raziskovalcu se delovno razmerje prekine: 

- če izgubi status študenta ali 

- če predčasno prekine usposabljanje ali  

- v drugih primerih, ki jih določa delovno pravna zakonodaja. 

V teh primerih mladi raziskovalec vrne članici polovico sredstev, ki jih je ta plačala za kritje šolnin za 

njegov doktorski študij do prekinitve pogodbe o zaposlitvi, razen če je prišlo do prekinitve delovnega 

razmerja v prvih treh mesecih po začetku usposabljanja ali če članica odloči drugače. 

 

Mladi raziskovalec je dolžan članici sredstva iz tretjega odstavka tega člena vrniti tudi v primeru, če ne 

zaključi doktorskega študija najpozneje v enem letu po koncu financiranja usposabljanja, razen če 

članica odloči drugače.« 

Amandma je bil soglasno sprejet. 

Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 



 
Sklep št. 11.1: 
Senat UL sprejme Pravilnik o izboru in financiranju mladih raziskovalk in raziskovalcev, in sicer z 
dopolnitvami iz razprave. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Imenovanje Komisije za izbiro mentoric in mentorjev ter spremljanje mladih 
raziskovalk in raziskovalcev 

V skladu s Statutom UL ima Senat UL različna delovna telesa. V skladu s 53. členom Statuta UL Senat 
UL določi njihovo sestavo, število članov, naloge, pooblastila ter trajanje mandata (razen v primerih, ko 
Statut UL določa drugače). Na podlagi 2. člena Pravilnika o izboru in financiranju mladih raziskovalk in 
raziskovalcev Senat UL imenuje Komisijo za izbor mentoric in mentorjev ter spremljanje mladih 
raziskovalk in raziskovalcev. Komisija, v kateri so zastopana vsa področja raziskav po klasifikaciji FORD, 
šteje 7 članov, poleg prorektorja, ki pokriva znanstvenoraziskovalno področje še trije člani Komisije za 
raziskovalni in razvojno delo Univerze v Ljubljani (KRRD) in Komisije za doktorski študij Univerze v 
Ljubljani (KDrŠ). Predlog sestave komisije je pripravilo vodstvo (rektor in prorektorji), ki predlog pošilja 
v potrditev Senatu UL.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 11.2: 
Senat UL imenuje Komisijo za izbor mentoric in mentorjev ter spremljanje mladih raziskovalk in 
raziskovalcev:  
1. prof. dr. Anton Ramšak, prorektor,  
2. prof. dr. Damjana Rozman, UL MF (predsednica KRRD),  
3. prof. dr. Mateja Drnovšek, UL EF (predsednica KDrŠ),  
4. prof. dr. Miha Humar, UL BF (KRRD),  
5. doc. dr. Lea Rems, UL FE (KRRD),  
6. prof. dr. Breda Luthar, UL FDV (KDrŠ)  
7. prof. dr. Barbara Simončič, UL NTF (KDrŠ) 
Sklep je bil sprejet. (18 ZA, 4 PROTI, 2 VZDRŽANA) 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica) 
 
Prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
Prof. dr. Matej Blenkuš je rekel, da ne bo ponovno odpiral razprave, čeprav meni, da gre za nepotrebne 
posege v vpisne pogoje, vsaj na tistih članicah, ki imajo tudi preizkuse sposobnosti. Zanima ga kaj je s 
tistimi srednješolskimi programi iz tujine, ki so drugačni in jih v slovenskem šolskem sistemu ni (npr. 
Arhitekturni tehnik na bosanskih in hrvaških srednjih šolah). Povedal je, da so v pogojih zapisali, da 
sprejemajo tudi dijake iz primerljivih tujih programov, vendar jim je univerzitetna komisija tak predlog 
sklepa senata zavrnila, zato so naredili še en redakcijski popravek in dobili pojasnilo, da vsi kandidati, ki 
prihajajo iz mednarodnega prostora ustrezajo drugim vpisnim pogojem, kar pomeni, da so enakovredni 
tistim, ki so zaključili katerikoli srednješolski program pred letom 1995. Prosil bi za potrditev navedene 
razlage, ki jo je težko razbrati iz dikcije, ki je bila zapisana v dopisu.  
 
Rektor je potrdil navedeno.    
 
SEZNANITEV: 



Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL s 3. redne seje KDŠ dne 8. 
3. 2022 in sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Ad 13.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
Ad 14.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik) 
 
Ad 15.) Razno 
 
Rektor je povedal, da sta se pod ustanovitev novega javno raziskovalnega zavoda (JRZ) Rudolfovo 
podpisala tudi dva naša sodelavca. Povedal je, da bi bil mogoče čas, da bi se na ravni UL sprejel etični 
kodeks, ki bi obravnaval tudi takšne zaposlene oz. bi to navedli v pogodbe o zaposlitvi. 
 
Prof. dr. Marko Topič je citiral izjavo Vlade RS, ki je ob ustanovitvi zapisala sledeče: »JRZ Rudolfovo bo 
s sistematičnim ustvarjanjem in prenašanjem novega tehnološkega znanja ustvarjal ekosistem novih malih 
in srednjih podjetij, ki bodo visoko inovativna, temeljila bodo na visoki tehnologiji in bodo temu 
geografskemu območju dala potrebno stabilnost, kvalitetna delovna mesta in ekonomsko blaginjo, 
temelječo na visoki dodani vrednosti.«. Navedeno si lahko razlagamo, kot da UL ni visoko inovativna in 
ni dovolj dobra za stabilnost, kvalitetna delovna mesta, itd. Meni, da bi se UL morala na to odzvati. 
 
Seja je bila zaključena ob 16.53 uri.  
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 
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